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Aantal bijlagen

Geachte heer Van de Camp,

Op 8 februari 2018 heeft u artikel 4l-vragen gesteld over "Paradijs fase 2" in Haren. Hierbij

antwoorden wij hierop.

7. Bent u bereid om terug te komen op de'dooddoener'in het Brabants Dagblad "bespreek

het met de dorpsraad", mede gezien omdat de dorpsraad/kernraad in 2016 met u het gesprek

is begonnen? En alsnog met de leden van de kernraad / dorpsraad in gesprek te gaan over de

woningbouw mogelijkheden in Haren? .

Voor ons is de Dorpsraad het eerste aanspreekpunt voor de verschillende onderwerpen die

door de beide leden van de Kernraad publicitair zijn gemaakt. Daar doelde deze verwijzing op.

Desondanks hebben wij met de Kernraad al eerder diverse malen gesproken over de

woningbouwmogelijkheden in Haren.

2. Bent u bereid om de woonwensen die door de dorpsraad in 2016 al zijn opgehaald in

Haren, mee te nemen in dat gesprek?

Naar aanleiding van het signaal van de Kernraad waarop u doelt, hebben op 22 februari jl. de

beide verantwoordelijke wethouders den Brok.¡en van der Schoot, die tevens

aandachtswethouder is voor Megen, Haren, Macharen, en de betrokken ambtenaren

gesproken met de beide leden van de Kernraad. Over en weer is dit als een constructief
gesprek in een positieve sfeer ervaren.
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3. Hebben we als gemeenteraad nog invloed op de eerder genomen beslissing om de grond te

verkopen aa n een projectontwi kkelaa r?

Nee. Er zijn eerder binnen de bevoegdheid van het College overeenkomsten gesloten met

projectontwi kkelaars.

4. Hoe gaat u in de toekomst de plannen afstemmen op de wensen van de inwoners van

Haren?

Wij hebben hierover afspraken gemaakt. Het nieuwe College nodigt de Dorps- en Kernraad uit

om afspraken te maken over de diverse onderwerpen die in Haren spelen.

Over wonen is afgesproken dat in het kader van het portefeuillemanagement Wonen (PFM) de

ontwikkeling van de woonbehoefte wordt geactualiseerd. Daarin worden naast de provinciale

prognose van de woningbehoefte en het gemeentelijk Woonwensenonderzoek ook de wensen

betrokken die in Haren leven.

In de tussentijd bekijken onze stedenbouwkundige en onze beleidsadviseur Wonen samen met

de Kernraad alvast de mogelijke inbreidingslocaties in Haren.

5. De inwoners voelen zich erg te kort gedaan, hebben jaren hard gestreden voor woningbouw

voor de noodzakelijke leefbaarheid in de kernen en dan wordt juist dit soort plannetjes

betrokken in een compensatie deal voor de talentencampus. Kan het college zorgen dat er in

de gemeentelijke visie een aanpassing komt, zodat dit bij een klein schalig bouwplan in de

kernen niet opnieuw kan gebeuren?

Dit was een specifieke situatie waarin deze keuze is gemaakt. Zoals ook in dit geval is

gebeurd, worden ook ín toekomstige situaties de gevolgen meegewogen. Of

woningbouwplannen door een projectontwikkelaar worden uitgevoerd of door particulieren is

niet van invloed op de'noodzakelijke leefbaarheid in de kernen.

6. Hoe blijven woningen beschikbaar voor alle beurzen en vooral om de jonge starters de kans

te geven, zodat zij niet gedwongen worden elders een woning te zoeken?

Het bestaande woningbouwprogramma bevat zowel goedkope, middeldure en dure woningen.

Het programma bevat ook mogelijkheden voor jongeren. Als dit de marktvraag is, zal hieraan

ook in de toekomst inhoud worden gegeven.

7. Bent u het eens dat als jonge stellen vertrekken uit de kernen dat laat voelen op

basisscholen, voetbalclubs, jongerenorganisaties en allerlei andere verenigingen?

Ontgroening en vergrijzing in de kernen is een autonoom proces dat zich al jaren aftekent in

vele kernen binnen en buiten onze gemeente. Dit is een permanent onderwerp van gesprek

met de Dorpsraden. In alle realiteit bespreken wij met hen hoe daarmee per kern moet

worden omgegaan. Aan de Kernraad Haren hebben wij in het overleg toegezegd dat de
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gemeente het initiatief neemt na de gemeenteraadsverkiezingen hierover in gesprek te gaan

met de dorpsraad Megen, Haren, Macharen en de Kernraad Haren.

8. Wat is toekomstige bouwplan na'Het Paradijs'voor Haren?

Verdeling van het nieuwbouwaanbod in de tijd sluit aan op de behoefte vanuit het dorp.

Uitgangspunt is dan ook fasering. Ook de kernraad Haren onderschrijft dit uitgangspunt.

Het bestaande woningbouwprogramma voor Haren voor de periode van 2016 tot en met 2026

omvat een bouwcapaciteit van in totaal 40 woningen, verdeeld in diverse segmenten. Hiervan

zijn er inmiddels 13 gerealiseerd.

ln 2OL2 is de ontwikkeling aan de Groenstraat (Het Paradijs) in gang gezet voor in totaal 27

woningen. Het project bevat een diversiteit aan kwaliteiten en is in ontwikkeling. In mei gaan

de 5 kavels voor zelfbouw in de verkoop (3 vrijstaande woningen en een blok twee-onder-

een-kap). Ook worden 8 rijwoningen ontwikkeld. Voor de periode daarna (minimaal 1,5 jaar)

bevat het plan nog ruimte voor tenminste 5 bouwkavels.

Erzijn op dit moment geen plannen voor projectmatige bòuw in Haren na'Het Paradijs'.

Mogelijkheden voor organische woningbouwontwikkeling zien wij vooral in pafticuliere

initiatieven voor herontwikkeling van de bestaande bebouwing voor zover deze ruimtelijk en

programmatisch zijn in te passen. Uit de eerdergenoemde gesprekken die gaan volgen,

komen mogelijk nieuwe plannen naar voren.

9. Wat zijn de nieuwe plannen voor de toekomst van Macharen, Megen, Demen, Ravenstein

en de andere kernen van de gemeente Oss? Aangezien de ontwikkeling altijd enkele jaren

duurt, ofwel ligt er voor iedere kern een huidig en toekomstig bouwplan? Zo ja, welke? Zo

neet wanneer mogen we deze verwachten?

Het Portefeuillemanagement Wonen bevat een overzicht van alle woningbouwplannen.

Gewerkt wordt aan actualisering van het PFM. De uitkomsten van deze actualisatie komen dit

voorjaar. Dit wordt het uitgangspunt voor de gesprekken met de afzonderlijke Dorpsraden.

10. Denkt het college hierbij ook bijvoorbeeld aan meer treden woningen en appartementen

voor senioren en jongeren om de doorstroom op gang te houden, juist ook in de kernen?

Gedoeld wordt waarschijnlijk op meer nultreden-woningen. De woningvraag is het

vertrekpunt. Ook voor de kernen is bij de afwçging van nieuwe initiatieven binnen het PFM

aansluiten op de behoefte van jongeren en ouderen en toekomstgeschiktheid het

uitgangspunt.

Wij hopen hiermee uw vragen naar tevredenheid te hebben beantwoord
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Met vriendelijke groet,

Burgemeester en wethouders van Oss.

De secretaris,

Drs. M.J.H. van Schaijk

De burgemeester,

Drs. W.J.L. Buijs-Glaudemans
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